
 

 

 

 

 

Vergadering 13-10-2020 

Agendapunt 4. 

Voorstel tot vaststelling Beleidsplan domein "bouwen aan sociale kracht 2021-2024" 

VWB heeft de volgende vragen: 

Vraag 1: 

Tabel op bladzijde 14 van het stuk "Bouwen aan sociale kracht concept beleidsplan sociaal 

domein 2021-2024": 

Begroot voor 2020 is een bedrag van 37.602.666,- miljoen euro voor de transitiekosten 

sociaal domein. Waarvan 22.416.431,- miljoen euro per 01-07-2020 is gerealiseerd. Het 

resterende bedrag is tot heden 15.186.235,- miljoen euro.  

Is het resterende bedrag van 15.186.235,- toerijkend om het jaar 2020 kosten neutraal af te 

sluiten? 

Vraag 2: 

In de vergadering is door dhr. Rietbergen van VWB en D66 gevraagd waar het resterend 
geoormerkt geld van het rijk voor het sociaal domein is gebleven (ongeveer. 2,1 miljoen). Er 
is toegezegd door de wethouder dat dit wordt nagekeken en dat wij hierover worden 
geïnformeerd. 
 
Wij hebben erop gewezen dat als het geoormerkt geld is dat dit dan niet zonder toestemming 
aan andere doelen besteed kan worden. 
 
Indien dit wel is gebeurd zal er een verzoek aan de raad moeten worden opgesteld om het 
tekort via algemene reserve gecorrigeerd te worden. 
 
Het kan niet de bedoeling zijn dat de raad op zo’n manier buitenspel wordt gezet, de raad is 
budgethouder dus zal de juiste lijn gevolgd moeten worden. 
 
Vraag 3: 

De heer Rietbergen heeft gevraagd naar de onderbouwende financiële stukken van die 
gemeenten, die als basis hebben gediend voor dit beleidsstuk. Graag zien we deze 
tegemoet. Deze hebben immers gediend voor de rechtvaardiging van de transitiekosten.  
Daarnaast is de vraag gesteld of bedragen uit de huidige begroting worden overgeheveld 
naar de onderdelen van het nieuwe werken.  
 

 



 

Agendapunt 5. 

Voorstel tot vaststelling van de 2de bestuursrapportage 2020 

Zoals ook in de vergadering is opgemerkt hebben wij begrip dat ten gevolge van Corona niet 

alles is gerealiseerd. Nogmaals onze waardering voor de verrichte werkzaamheden en de 

toewijding van het college en de ambtenaren. 

Wij vinden het niet van zelfsprekend dat de rode en gele stippen van kleur verschieten omdat 

processen niet gerealiseerd zijn of omdat Verenigd West Betuwe vragen stelt.   

VWB heeft slechts 1 vraag met betrekking tot de 2 de bestuursrapportage namelijk:                                                           

Als wij als raad onze taak goed willen uitvoeren dan ontkomen wij er niet aan dat financiële 
gegevens controleerbaar zijn. 
 
Wij missen naast de actuele uitgaven 3 kolommen: 
 
eerste kolom met begrote cijfers t/m dezelfde periode als gerapporteerd  
tweede kolom dat de verschillen actueel/ begroting weergeeft 
derde kolom korte toelichting voor wat betreft de afwijking. 
 
Het zal duidelijk zijn dat kleine verschillen niet een toelichting behoeven maar afwijking hoger 
dan € 10.000 behoeft wel een verklaring. 
 
Gaarne vernemen wij nader van u. 
  


